



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS

## نموذج محتويات السيرة الذاتية لأعضاء هيئة التدريس في الجامعة

البيانات باللغة الإنجليزية		البيانات باللغة العربية	
<b>Personal Information</b>	Name: Dahan Ahmed Obad Al-Othmani Academic Degree: Bachelor's Specialty: IT Faculty: Medical Technology Department: E-mail: <a href="mailto:dahan211@gmail.com">dahan211@gmail.com</a>	الاسم: دحان احمد عباد العثماني الدرجة العلمية: بكالوريوس التخصص الدقيق: تقنية معلومات الكلية: التكنولوجيا الطبية القسم العلمي: الايمليل: <a href="mailto:dahan211@gmail.com">dahan211@gmail.com</a>	<b>المعلومات الشخصية</b>
<b>Personal Summary</b>	Dahan Al-Uthmani, born in 1192, Rada'a. Bachelor of Information Technology, Teaching Assistant at September 21 University for Medical and Applied Sciences, College of Medical Technology, and Head of the Information Systems Department at the College of Medicine Control. I also work on designing software systems for several institutions, including the Supreme Medical Council.	دحان العثماني مواليد ١١٩٢ رداع . بكالوريوس تقنية معلومات معيد بجامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية بكلية التكنولوجيا الطبية ، ورئيس قسم نظم المعلومات بكنترول كلية الطب ، اعمل أيضا على تصميم الأنظمة البرمجية لمؤسسات عدة منها المجلس الطبي الأعلى .	<b>نبذة تعريفية</b>
<b>Education</b>	Bachelor of Information Technology	بكالوريوس في تقنية المعلومات	<b>التعليم</b>
<b>Personal Skills</b>	Design and graphics in addition to software design	التصميم والجرافيك الى جانب التصميم البرمجي	<b>المهارات الشخصية</b>
<b>Professional Experiences:</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Teaching programming languages at September 21 University</li><li>Designing accounting and academic systems for several institutions including (Medical Council, September 21 University, Malaysian University)</li><li>Teaching in private institutes for computer driving certificate programs</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>تدريس لغات البرمجة بجامعة 21 سبتمبر</li><li>تصميم أنظمة محاسبية واكاديمية لعدة مؤسسات منها ( المجلس الطبي ، جامعة 21 سبتمبر ، الجامعة الماليزية )</li><li>التدريس في المعاهد الخاصة لبرامج شهادة قيادة الحاسوب وبرامج الجرافيك .</li><li>العمل كرئيس نظم المعلومات في كنترول كلية الطب جامعة 21 سبتمبر .</li></ul>	<b>الخبرات المهنية والاكاديمية</b>



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

## 21 September UMAS

	<p>and graphics programs.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Working as Head of Information Systems in the Control of the Faculty of Medicine, September 21 University.</li></ul>		
<b>Projects</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Design of the electronic examination system and its implementation in several universities.</li><li>• Design of the transaction management system.</li><li>• Design of an electronic portal and system for the Supreme Medical Council.</li><li>• Design of an accounting and administrative system for small shops and is currently being worked on in the market.</li><li>• Design of the scientific conference management system and it has been used in several scientific conferences.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• تصميم نظام الامتحانات الالكتروني وتم تطبيقه بعدة جامعات.</li><li>• تصميم نظام إدارة سير المعاملات .</li><li>• تصميم بوابة الكترونية ونظام للمجلس الطبي الأعلى .</li><li>• تصميم نظام محاسبي واداري للمحلات الصغيرة ويتم العمل عليه الان في السوق .</li><li>• تصميم نظام إدارة المؤتمرات العلمية وتم العمل به في عدة مؤتمرات علمية .</li></ul>	<b>المشاريع المنجزة</b>
<b>Professional Affiliations</b>		لا يوجد	<b>الانتماءات المهنية</b>
<b>Scientific Activities and Conferences</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• The Fifth Neurosurgery Conference as a member of the IT Committee of the Conference.</li><li>• The First Dermatology Conference as a member of the IT Committee of the Conference.</li><li>• The Heart Conference at September 21 University</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• المؤتمر الخامس لجراحة المخ والاعصاب كعضو من لجنة تقنية المعلومات في المؤتمر .</li><li>• المؤتمر الاول للجلدية كعضو من لجنة تقنية المعلومات في المؤتمر .</li><li>• مؤتمر القلب بجامعة ٢١ سبتمبر</li></ul>	<b>الانشطة ومؤتمرات العلمية</b>